
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA  DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA  PEL CONSELL MUNICIPAL  DE
DISTRICTE NORD EL DIA 21 DE MARÇ DE 2016.

NÚM. i Classe de Sessió: 1/2016. (Ordinària). 

Dia i hora: 21/03/16 A LES 20'00.

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Enric Porcar Mallén

VICEPRESIDENT

Sra. Sara Usó Alía

VOCALS

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Gustavo Martí Zaera Grup Municipal Ciudadanos-Castellón

Sr. Vicent Sales Mateu GrupoMunicipal Popular

Sr. Eduardo Castillo Andreu Grup Municipal Castelló en Moviment

Sr. Luis José Caballero Guiral Grup Municipal Socialista

Sr. Javier Marí Climent Grup Municipal Compromis

Regidors designats pels Grups Polítics Municipals. 

Sra. Paz Beltrán Viciano Grup Polítio Municipal Castelló en Moviment

Veïns designats pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Juan Luis Saura Vilar Veí Grup Municipal Popular

Veïns designats per l’Alcaldia. 

Sr. Vicent Enric Sorribes Roig

Representants d’associacions de veïns. 

Sr. José Luis Sierra Bellés AAVV Primer Molí

Sr. Domingo Giménez Renau AAVV Segón Molí

Sr. Romano Vellón Hornero AAVV La Torreta
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Representants de les AMPA

Sra. Silvia Dafauce Otheo de Tejada AMPA. CEIP Educació Especial “Castell Vell”

Sra. Laura Rubert Avinent AMPA. CEIP Isabel Ferrer

Sr. Ismael Sancho Tomás AMPA. CEIP Castalia

Sra. Mª José Molinos Carceller AMPA. CEIP Bisbe Climent

SECRETÀRIA

Sra. Dolores Benítez Guerrero.

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sr.  José  Javier  Peris  Segarra,  Sr.  Asensio  Magraner  Sanchis,  Sr.  Francisco  Cabañero
Catalán.

NO ASSISTIXEN: 

Sra.  Mª  Lledó  Navarro  i  Centelles,  Sr.  Pedro  Asensio  Carretero,  Sr.  Ramón  Martínez
Morcillo, Sr. Andrés Barberá Sastriques, Sr. Miguel Ángel Huguet Gómez, Sr. Antonio M.
Mateu Ortí.

Orde del dia. 

1r.-  Aprovació de l’acta corresponent a la  sessió del  Consell  celebrada  el  dia 15 de
desembre de 2015.

2n.- Resolució de Propostes.

3r.- Precs i preguntes.

En la Biblioteca del Primer Molí de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les (20'00)
del dia vint-i-u de març de dos mil setze, sota la presidència de l’Il·lm. Senyor Tinent d’Alcalde,
Sr. Enric Porcar Mallén, es reunixen els senyors i senyores dalt  assenyalats a fi de celebrar
sessió extraordinària del Consell Municipal de Districte  Nord, amb la meua assistència com a
Secretària Delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el “quòrum” d’assistència per la Presidència, es procedix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

1r.- Per no existir objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el dia 15 de
desembre de 2015, per unanimitat s’acorda aprovar-la. 

2n.- En l’apartat de Resolució de Propostes, la Secretària passa a enumerar les distintes
contestacions rebudes pels departaments corresponents.

Amb posterioritat, la Secretària manifesta:

1.- El Sr.  Cabañero hi ha remés correu electrònic excusant la seua assistència, amb diverses
peticions del Barri San Agustín y San Marcos i amb la indicació que conste en acta l’agraïment
dels veïns per la poda dels arbres i la regidoria corresponent, la campanya “Sentim els parcs”, ja
que va ser tot un èxit.

2.-  Per  part  del  Cap  del  Negociat  de  Gestió  Mediambiental,  s’ha  remés  correu  electrònic
comentant la problemàtica de l’arreplega de restes de poda, concretament en la zona de Lledó
2 i 3.

Indica que actualment,  s’actua quan els veïns criden al 010,  es passa la nota a l’empresa i
aquesta els arreplega en 2 o 3 dies.
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Una altra possibilitat és instal·lar una zona d’abocament de restes vegetals, tenint en compte
que la ubicació ha de ser consensuada per tots els veïns, ja que cal triar entre un o altre sistema
d’actuar. Queda pendent la decisió.

3.- Mitjançant nota de règim interior la Policia Local indica que, davant de la problemàtica dels
vehicles mal aparcats en el carrer Alacant,  s’indica que s’està realitzant un seguiment en la
zona, actuant en conseqüència.

Per part dels presents, es manifesta que aquest problema és molt freqüent. Hi ha molts cotxes
en doble fila i mal estacionats, concretament en el cantó del bar “Aquí Teruel” i enfront del gual
de l’Hospital Jaume I. Se sol·licita una actuació més contundent.

4.- Una vegada comentada la normativa municipal sobre l’ordenança de tinença d’animals, per
la qual es prohibix alimentar els animals solts, se sol·licita la instal·lació de cartells senyalitzant
la prohibició i les multes en les urbanitzacions de muntanya.

3r.- En l’apartat de Precs i preguntes, s’indica:

Sr. Ismael Sancho Tomas:

-En l’últim Consell es va realitzar la presentació  del projecte de la Policia Local de proximitat,
realitzat  pel Cap de la Policia,  Sr. José Luis Carque.  Sol·licita conéixer  en que fase està el
projecte,  si  van a realitzar-se més reunions i  indica que estaria interessat a participar  en el
projecte.

Sr. Luis José Caballero Guiral:

-Sol·licita la instal·lació d’algun banc en l’andana central de la Avd. Capuchinos en el tram que
va des de Joan XXII fins al final.

Sra.     Silvia Dafauce Otheo de Tejada:  

-Posa  de  manifest  que  la  “rotonda  dels  cavalls”  té  molt  pas  de  vianants,  provocat  per  la
proximitat  del  centre  comercial  de  la  gasolinera.  Els  pas  de  zebra  existents  en  les  hores
nocturnes no són visibles pels vehicles. Sol·licita que s’estudie el problema i proposa instal·lar
algun senyal lluminària que de visibilitat i advertisca als conductors.

Sr. Eduardo Castillo Andreu:

-Prega  s’informe  dels  possibles  problemes  que  s’hagen  detectat  durant  les  Festes  de  la
Magdalena en relació als decibels. La Sra. Sara  Usó, informa que han sigut unes festes molt
tranquil·les i únicament s’han rebut tres queixes per aquest tema en tota la ciutat.

AAVV Tombatossals:

-En la Plaça San Juan Bautista, reparar la tanca de protecció per a pilotes, instal·lar algun joc
infantil més.

-En tota l’Avd. Tombatossals, no hi ha cap rebaix del rastell per al pas de vianants i minusvàlids.

I sent les 20'30 de la data indicada en l’encapçalament, per no haver-hi més assumptes
que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretària done fe i, perquè
conste, alce la present acta.

Firmat: Dolores Benítez Guerrero.                            Firmat: Enric Porcar Mallén.
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